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Formandens initialer: 

Fællesbestyrelsesmøde torsdag den 6. 

maj 2021 kl. 19-21 på teams 

 

Fraværende:  

Ingen 

 

 

 

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

  

1. Referat. 

Godkendelse af referatet. 

 

 

Ad 1:  

Godkendt 

2. Gensidig orientering  

Orientering fra skole, kulturcenter, daginsti-

tution og medlemmer. 

 

 

 

Ad 2:  

Skole: 

Udeundervisningen har været en succes og der har 

været afviklet hele fagdage. Der er god artikel i Her-

ning Folkeblad om Skarrild skoles udeundervisning. 

 

Der kom nye generelle retningslinjer for grundskolen 

den 4. maj med virkning den 6. maj: alle børn skal i 

skole igen. Desværre er lejrtur ikke tilladt, og vi må 

aflyse lejrturene. Der er fortsat nødundervisningsbe-

kendtgørelse, der er gældende. Det er dejligt, at alle 

er tilbage igen. 

 

Dorthe har sagt sin stilling som fælles leder op, og vil 

være selvstændig. Dorthe fratræder pr. 31. juli 2021. 

Dorthe har været glad for at arbejde i Skarrild-

Karstoft Landsbycenter. Dorthe gør arbejdsproces-

serne til et nyt skoleår færdig inden fratrædelsen. 

 

Lasse og skolechefen fastlægger processen på at fin-

de en ny leder, og fællesbestyrelsen bliver informe-

ret. Ligesom sidste gang skal ledelseskonstruktionen 

undersøges, og der vil være flere møder hen over for-

året. 

 

Kaldalen: 

Der er kommet en udvidelse i vuggestue fra 12 til 16 

børn. 

 

Der er plantet nogle buske, så der kommer læ på 

vuggestuens legeplads. 

 

Der er kommet en bruser på et af badeværelserne. 

 



  Fællesbestyrelsen  
 

   1. 2 

Formandens initialer: 

Medlemmer: 

Vi er glade for, at alle er tilbage på skolen – voksne 

og børn. 

 

Det er dejligt at se, at der er liv på skolen. 

 

Vi savner det kollegiale på tværs. 

 

3. Kaldalen  

Normering i daginstitution. Mad i vugge-

stuen samt nye investeringer i legeplads 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad 3: 

Det er politisk besluttet, at den enkeltes daginstituti-

on skal lægge en normeringsopgørelse ud på AULA. 

 

”Mad” i vuggestuen er undersøgt, og de fleste foræl-

dre har sagt ja tak. 

 

Ane Vera har undersøgt flere muligheder: pris, prak-

sis mv. Det kræver en del praktik at have en madord-

ning i vuggestuen. Der bliver talt om fordele og 

ulemper ved en madordning. 

 

Maden koster 600 kr., hvilket også modulet koster.  

 

Vi skal selv hente maden, serverer den og rydde op 

efter maden indenfor den nuværende normering. 

 

Fællesbestyrelsen beslutter, at der skal yderligere un-

dersøgelser til. Punktet tages op på næstkommende 

fællesbestyrelsesmøde. 

 

Der er foretaget nye investeringer på vuggestuens – 

og børnehavens legeplads. KOMPAN har givet gode 

ideer til legepladserne. Det bliver så godt! 

 

Der kommer en ny væg mellem vuggestuen og bør-

nehave, så afdelingerne bliver mere adskilt ift. støj og 

lugt. 
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Formandens initialer: 

 

4. Et bæredygtigt landsbycenter    

Kort status 

 

Hvor er vi nu? 

Hvor er vi på vej hen? 

Hvad er næste skridt? 

 

 

Ad 4:  

Processen er forskubbet pga. corona - ½ år. 

 

Det pædagogiske personale samles den 28. juni til et 

fælles pædagogisk arrangement sammen med fælles-

bestyrelsen, så handleplanen kan træde i kraft for 

skoleåret 2021-2022. 

 

Verdensmålscertificering bliver i uge 36 2021. 

 

5. Verdensmål - Partnerskab for hand-

ling – samarbejde med Skarrild Borgerfor-

ening 

 

 Ad 5:  

Udsættes til næste fællesbestyrelsesmøde. 

 

 

6. Evt. 

 

Ad 6: 

Der var ingenting til punktet 

 


